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смт Софіївка                                                               27 січня 2021 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 21 депутат 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  4 сесії селищної ради відкрив та вів селищний голова 

Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 4 сесії присутні: заступник селищного голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради Масько А.О., начальник відділу 

комунальної власності та правового забезпечення виконкому селищної 
ради  Акастьолова Л.П., начальник відділу-головний архітектор відділу 
містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради Костяннікова С.І., начальник 
фінансового відділу селищної ради Приходько Л.О., Лейченко С.А.- 
директор КП «Софіївська центральна лікарня», Бідулько Т.В. – директор 
КНП «Софіївський центр первинної медико – санітарної допомоги» 
Софіївської селищної ради,  головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин Ільїна Р.І., головний спеціаліст з питань кадрової 
роботи виконавчого комітету селищної ради Моренко Г.Г. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 4 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання секретаря 
селищної ради Назаренко Л.І. Інших пропозицій не надійшло.  



(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -20   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.І. 

Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар 
селищної ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова оголошує  4 сесію Софіївської селищної ради 
відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з проєктом порядку 
денного 4 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Голова пленарного засідання пропонує включити до порядку денного 
питання, потреба розгляду яких виникла після підписання розпорядження про 
скликання 4 сесії селищної ради, а саме: 

- Про внесення  змін до  рішення сесії селищної ради від 16.12.2020р. 
№90-3/VIII « Про погодження фінансового плану  Комунального 
підприємства «Софіївська центральна лікарня»  на   2021 рік 

- Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020р.№ 91-

3/VIII «Про затвердження Програми фінансової підтримки  
Комунального некомерційного підприємства «Софіївський центр 
первинної медико – санітарної допомоги» на 2021 рік. 

- Про внесення змін до установчих документів КОМУНАЛЬНОГО 
ПІДПРИЄМСТВА «ПОКАЗОВЕ». 

- Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки з продажу права оренди у разі зміни цільового призначення. 

- Про прийняття земельних ділянок державної власності в комунальну 
власність Софіївської селищної ради. 

- Про укладання договору соціального партнерства з ТОВ «УКРТАУЕР» 

(Головуючий ставить питання на голосування- про включення даних питань 
до проєкту порядку денного пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -21   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
«не голосували»- 0. 

Селищний голова Сегедій П.Ю. звертається до депутатів з пропозицією 
розглянути на четвертій сесії питання згідно  такого проєкту порядку денного. 
(зачитує проєкт порядку денного) 

Отже, на розгляд 4 сесії вносяться такі питання: 

1. Про  внесення змін до рішення селищної ради від 16 грудня 
2020 року №114-3/VIII «Про місцевий бюджет Софіївської селищної 
територіальної громади на 2021 рік» 

Доповідає: Приходько Л.О.- начальник фінансового відділу селищної ради. 



2. Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020р.№ 
91-3/VIII «Про затвердження Програми фінансової підтримки  Комунального 
некомерційного підприємства «Софіївський центр первинної медико – 

санітарної допомоги» на 2021 рік. 
Доповідає: Бідулько Т.В. – директор КНП «Софіївський центр первинної 
медико – санітарної допомоги» Софіївської селищної ради. 

3. Про внесення  змін до  рішення сесії селищної ради від 16.12.2020р. 
№90-3/VIII « Про погодження фінансового плану  Комунального підприємства 
«Софіївська центральна лікарня»  на   2021 рік. 

Доповідає: Лейченко С.А.- директор КП «Софіївська центральна лікарня». 

4. Про затвердження передавального акту Кам’янської сільської ради. 
5. Про затвердження передавального акту Новоюлівської 

сільської ради. 
6. Про зняття з контролю та втрату чинності рішень Софіївської 

селищної ради. 
7. Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради. 
8. Про створення комунального підприємства та затвердження 

його Статуту. 
9. Про передачу майна комунальної власності Софіївської 

селищної ради. 
10. Про внесення змін до установчих документів Вишневої 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів. 
11. Про внесення змін до установчих документів Комунального 

закладу «Новоюлівська загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів.» 

12. Про внесення змін до установчих документів Кам’янської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів. 

13. Про внесення змін до установчих документів КОМУНАЛЬНОГО 
ПІДПРИЄМСТВА «ПОКАЗОВЕ». 

14. Про звернення депутатів Софіївської селищної ради 
Дніпропетровської області до Кабінету Міністрів України. 
Доповідає: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради. 

15. Про надання дозволу на виготовлення детального плану 
території земельної ділянки. 
Доповідає: Костяннікова С.І.- начальник відділу-головний архітектор відділу 
містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради. 

16. Про встановлення заохочувальних виплат керівникам закладів 
охорони здоров’я. 
Доповідає: Моренко Г.Г.- головний спеціаліст з кадрових питань виконкому 
селищної ради. 



17. Про надання Комунальному підприємству «Софіївське» дозволу 
на отримання кредитного ліміту. 
Доповідає: Масько А.О.- заступник селищного голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради. 

18. Про покладання обов’язків із вчинення нотаріальних дій, 
проведення державної реєстрації актів цивільного стану, реєстрації місця 
проживання громадян, вчинення дій щодо ведення погосподарського обліку. 
Доповідає: Сегедій П.Ю.- селищний голова. 

19. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 

20. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд та передачу її у власність. 

21. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 

22. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для подальшої передачі в оренду. 

23. Про надання дозволу на складання технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 

24. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 

25. Про вилучення земельної ділянки за добровільною відмовою. 
26. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

27. Про дострокове припинення договору оренди землі за 
добровільною відмовою. 

28. Про укладення договору оренди землі. 
29. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва та передачу її у власність. 

30. Про внесення змін до Програми розвитку земельних відносин та 
охорони земель у Софіївській селищній раді Софіївського району 
Дніпропетровської області. 

31. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки з продажу права оренди у разі зміни цільового призначення. 

32. Про прийняття земельних ділянок державної власності в 
комунальну власність Софіївської селищної ради. 



Інформує: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин. 

33. Про укладання договору соціального партнерства з ТОВ 
«УКРТАУЕР» 

Доповідає: Костяннікова С.І.- начальник відділу-головний архітектор відділу 
містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради. 
        34.Різне. 

-  Звіт директора Комунального підприємства «Софіївське» Лебедя 
В.Ф. 

- Звіт поліцейського офіцера громади Андруха І.І. 
- Звернення депутатів Софіївської селищної ради до Президента 

України В.Зеленського та до Прем’єр – міністра Д.Шмигаля щодо 
підвищення тарифів на природній газ, тепло та електроенергію. 

 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» -21,   «проти»-немає, «утрималися»-немає 

Затверджується регламент роботи сесії.  
 Результат голосування: «за» -21,   «проти»-немає, «утрималися»-немає. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про  внесення змін до рішення селищної ради від 16 грудня 
2020 року №114-3/VIII «Про місцевий бюджет Софіївської селищної 
територіальної громади на 2021 рік». 

ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О.- начальник фінансового відділу селищної 
ради, яка ознайомила з внесеними змінами до рішення селищної ради від 
16 грудня 2020 року №114-3/VIII «Про місцевий бюджет Софіївської 
селищної територіальної громади на 2021 рік» та проєктом рішення. Дала 
відповіді на запитання депутатів. 

Лимарь Н.О.-  голова постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, яка повідомила про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. На засідання комісії були 
запрошені керівники комунальних закладів селищної ради Бідулько Т.В. та 
Лейченко С.А.. Наталя Олександрівна повідомила про те, що комісією були 
детально вивчені всі зміни, які передбачено внести до рішення Софіївської 
селищної ради від 18.12.2019р. №2797-55/VII «Про Софіївський селищний 
бюджет на 2020 рік». Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 166-4/VIIІ додається. 
2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 16.12.2020р.№ 
91-3/VIII «Про затвердження Програми фінансової підтримки  Комунального 
некомерційного підприємства «Софіївський центр первинної медико – 

санітарної допомоги» на 2021 рік. 
ВИСТУПИЛИ: Бідулько Т.В.- директор КНП «Софіївський центр первинної 
медико – санітарної допомоги» Софіївської селищної ради, яка 
проінформувала депутатів про зміни, які необхідно внести до рішення сесії 
селищної ради від 16.12.2020р.№ 91-3/VIII «Про затвердження Програми 
фінансової підтримки  Комунального некомерційного підприємства 
«Софіївський центр первинної медико – санітарної допомоги» на 2021 рік. 
Ознайомила з проєктом рішення.  

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Наталя Олександрівна повідомила про те, що 

комісією були детально вивчені всі зміни, які передбачено внести до рішення 
Софіївської селищної ради від 16.12.2020р.№ 91-3/VIII «Про затвердження 
Програми фінансової підтримки  Комунального некомерційного підприємства 
«Софіївський центр первинної медико – санітарної допомоги» на 2021 рік. 
Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 167-4/VIIІ додається. 
3.СЛУХАЛИ: Про внесення  змін до  рішення сесії селищної ради від 
16.12.2020р. №90-3/VIII « Про погодження фінансового плану  Комунального 
підприємства «Софіївська центральна лікарня»  на   2021 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Лейченко С.А.- директор КП «Софіївська центральна 
лікарня», яка проінформувала депутатів про зміни, які необхідно внести до 
рішення сесії селищної ради від 16.12.2020р. №90-3/VIII « Про погодження 



фінансового плану  Комунального підприємства «Софіївська центральна 
лікарня»  на   2021 рік. Ознайомила з проєктом рішення.  
Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Наталя Олександрівна повідомила про те, що 

комісією були детально вивчені всі зміни, які передбачено внести до рішення 
Софіївської селищної ради від Ознайомила з проєктом рішення.  

Лимарь Н.О., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. Наталя Олександрівна повідомила про те, що 

комісією були детально вивчені всі зміни, які передбачено внести до рішення 
Софіївської селищної ради від 16.12.2020р. №90-3/VIII « Про погодження 
фінансового плану  Комунального підприємства «Софіївська центральна 
лікарня»  на   2021 рік. Комісія рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 168-4/VIIІ додається. 
4.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Кам’янської сільської 
ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради, яка 
ознайомила зі змістом передавального акту Кам’янської сільської ради та 
проєктом рішення з даного питання. 

Бондаренко А.М.- голова постійної комісії з питань комунальної 
власності, житлово-комунального господарства, енергозбереження та 
транспорту, який повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні 
постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 169-4/VIIІ додається. 



5.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Новоюлівської 
сільської ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила зі змістом передавального 
акту Новоюлівської сільської ради та проєктом рішення з даного питання. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 170-4/VIIІ додається. 
6.СЛУХАЛИ: Про зняття з контролю та втрату чинності рішень 
Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів з переліком 
рішень, які необхідно зняти з контролю та проєктом рішення з даного 
питання. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 171-4/VIIІ додається. 
7.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про зміни, які планується 
внести до рішення селищної ради. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 172-4/VIIІ додається. 
8.СЛУХАЛИ: Про створення комунального підприємства та затвердження 
його Статуту. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що селищна 
рада має намір створити Комунальне підприємство, яке б займалося 

постачанням пари, гарячої води та кондиційованого повітря, лісництвом, 
лісозаготівлею, збиранням дикорослих недеревних продуктів, наданням 
ландшафтних послуг, інші види роздрібної торгівлі в неспеціалізованих 
магазинах. 
Депутат Кравченко В.І поцікавився, яка потреба створювати нове 
Комунальне підприємство, а не створити філію КП «Софіївське»?  

Йому дав відповідь селищний голова Сегедій П.Ю. 
В обговоренні питання взяли участь депутати Василик С.М., Попришко 

М.І., Овдієнко В.А. Кожен з депутатів висловив свою думку з даного питання 
та пропозиції. Відповіді на запитання депутатів давали селищний голова 
Сегедій П.Ю.,  Акастьолова Л.П., Масько А.О. Після обговорення даного 
питання голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт 
рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у 
проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - 13 депутатів. 
УХВАЛИЛИ:  Рішення не прийнято.  
2 пропозиція: після детального вивчення даного питання постійними 
комісіями селищної ради, зустрічі з майбутнім керівником, перенести розгляд 
даного питання на чергову сесію селищної ради. 

Результат голосування: «за» - 7 депутатів. 
9.СЛУХАЛИ: Питання не розглядалося в зв’язку з тим, що не було 
прийнято рішення після розгляду 8 питання порядку денного. 
10.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Вишневої 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань», враховуючи рішення Софіївської 
районної ради від 18.12.2019 № 310-33/VII «Про передачу майна спільної 
власності територіальних громад сіл та селищ Софіївського району» та 
Софіївської селищної ради від 23.09.2020  № 3509-65/ VII «Про приймання 
юридичних осіб та їх майна до комунальної власності Софіївської селищної 
ради»,  висновки та пропозиції постійної комісії селищної ради з питань 



комунальної власності, житлово-комунального господарства, 
енергозбереження та транспорту, селищна рада має намір змінити назву 
юридичної особи ВИШНЕВА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ 
СТУПЕНІВ СОФІЇВСЬКОЇ РАЙОННОЇ РАДИ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ 
ОБЛАСТІ (код ЄДРПОУ 25003005) на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 
«ВИШНЕВА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ СТУПЕНІВ» 

СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ, скорочене найменування – КЗ 
«ВИШНЕВА ЗОШ І-ІІІ ст.». Затвердити Статут КОМУНАЛЬНОГО 
ЗАКЛАДУ «ВИШНЕВА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ СТУПЕНІВ» 

СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ  у новій редакції. Внести зміни щодо 
Засновника юридичної особи. Ознайомила з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 173-4/VIIІ додається. 
11.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів 
Комунального закладу «Новоюлівська загальноосвітня школа І-ІІІ 
ступенів.» 

ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що враховуючи 
рішення Софіївської районної ради від 18.12.2019 № 310-33/VII «Про передачу 
майна спільної власності територіальних громад сіл та селищ Софіївського 
району» та Софіївської селищної ради від 23.09.2020  № 3509-65/ VII «Про 
приймання юридичних осіб та їх майна до комунальної власності Софіївської 
селищної ради»,  висновки та пропозиції постійної комісії селищної ради з 
питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 
енергозбереження та транспорту, селищна рада має намір змінити назву 
юридичної особи КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «НОВОЮЛІВСЬКА 

ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ СТУПЕНІВ» СОФІЇВСЬКОЇ РАЙОННОЇ 
РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ (код 
ЄДРПОУ 25003005), з врахуванням скороченого найменування – КЗ 
«НОВОЮЛІВСЬКА ЗОШ І-ІІІ СТУПЕНІВ» на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 
«НОВОЮЛІВСЬКА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ СТУПЕНІВ» 

СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 



ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ, скорочене найменування – КЗ 
«НОВОЮЛІВСЬКА ЗОШ І-ІІІ ст.». Ознайомила з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 174-4/VIIІ додається. 
12.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Кам’янської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що враховуючи 
рішення Софіївської районної ради від 18.12.2019 № 310-33/VII «Про передачу 
майна спільної власності територіальних громад сіл та селищ Софіївського 
району» та Софіївської селищної ради від 23.09.2020  № 3509-65/ VII «Про 
приймання юридичних осіб та їх майна до комунальної власності Софіївської 
селищної ради»,  висновки та пропозиції постійної комісії селищної ради з 
питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 
енергозбереження та транспорту, селищна рада має намір змінити назву 
юридичної особи КАМ’ЯНСЬКА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ 
СТУПЕНІВ СОФІЇВСЬКОЇ РАЙОННОЇ РАДИ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ 
ОБЛАСТІ (код ЄДРПОУ 26239230) на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 
«КАМ’ЯНСЬКА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ СТУПЕНІВ» 

СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ, скорочене найменування – КЗ 
«КАМ’ЯНСЬКА ЗОШ І-ІІІ ст.». Ознайомила з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 175-4/VIIІ додається. 



13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів 
КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ПОКАЗОВЕ». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
Конституцією України, законами України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про державну реєстрацію юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань», враховуючи розпорядження 
Софіївського селищного голови від 16.01.2021 № 5-к/тр «Про трудові 
відносини з керівником Комунального підприємства «Показове», селищна 
рада вирішила: 

 

1. Змінити назву юридичної особи КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО 
«ПОКАЗОВЕ» (код ЄДРПОУ 34898237) на КОМУНАЛЬНЕ 
ПІДПРИЄМСТВО «ПОКАЗОВЕ» СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 
СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ. 

2. Затвердити Статут КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 
"ПОКАЗОВЕ" СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ  у новій редакції (додається). 

3. Уповноважити директора КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 
"ПОКАЗОВЕ" СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ Головченко Наталю Вікторівну 
підготувати відповідний пакет документів та звернутися до органу реєстрації 
у порядку, встановленому законодавством України, для вчинення 
реєстраційних дій. Ознайомила депутатів з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 176-4/VIIІ додається. 
14.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Софіївської селищної ради 
Дніпропетровської області до Кабінету Міністрів України. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка повідомила депутатів про те, що стало 
причиною того, щоб підготувати таке  звернення. Ознайомила депутатів з 
текстом звернення та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 
на засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 177-4/VIIІ додається. 
15.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення детального плану 
території земельної ділянки. 
ВИСТУПИЛА: Костяннікова С.І.-  начальник відділу-головний архітектор 
відділу містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради, яка повідомила про те, що керуючись 
Законом України «Про місцеве самоврядування в Україні», ст.8,10,16 та 19 
Закону України «Про регулювання містобудівної діяльності», Порядком 
розроблення містобудівної документації, затвердженого наказом Міністерства 
регіонального розвитку від 16.11.2011 р. № 290, враховуючи звернення 
Кандича В.В. від 15.01.2021, селищна рада вирішила розробити детальний 
план частини території земельної ділянки орієнтовною площею 0,5  га зі 
зміною цільового призначення (із земель житлової та громадської забудови на 
землі комерційного призначення), розташованої за адресою: вул. Криворізька, 
смт Софіївка, Софіївський район Дніпропетровська область (в межах 
населеного пункту) для будівництва автомобільного комплексу.  
Зачитала проєкт рішення. Дала відповіді на запитання депутатів.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 178-4/VIIІ додається. 
16.СЛУХАЛИ:  Про встановлення заохочувальних виплат керівникам 
закладів охорони здоров’я. 
ВИСТУПИЛА: Моренко Г.Г.- головний спеціаліст з кадрових питань 
виконкому селищної ради, яка повідомила, що враховуючи    Колективний 
договір між головним лікарем КЗ «Софіївська центральна районна лікарня» 
Дніпропетровської обласної ради» та  первинної профспілкової організації КЗ 
«Софіївська центральна районна лікарня «Дніпропетровської обласної ради» 
на 2017-2022 роки»,  погодження профспілкового комітету комунального 
підприємства «Софіївська центральна лікарня» від 25.01.2021 №36, селищна 



рада має намір встановити Лейченко Світлані Анатоліївні, директору 

комунального  підприємства «Софіївська центральна лікарня» Софіївської 
селищної ради Софіївського району Дніпропетровської області» на 2021 рік: 

       - надбавку за складність, напруженість у роботі в розмірі 50% посадового 

окладу; 
      - щоквартальну  премію у розмірі двох посадових окладів у межах 

затвердженого фонду оплати плати. 
            2. Нарахування та виплату премії,  встановленої надбавки здійснювати 

з 01 січня 2021 року по 31 грудня 2021 року включно у межах затвердженого 

фонду оплати праці  при відсутності заборгованості із заробітної плати 

працівникам підприємства, за спожиті комунальні послуги та з платежів до 

державного і місцевих бюджетів.  Ознайомила з проєктом рішення.  
Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 

схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 179-4/VIIІ додається. 
17.СЛУХАЛИ: Про надання Комунальному підприємству «Софіївське» 
дозволу на отримання кредитного ліміту. 
ВИСТУПИВ: Масько А.О,- заступник селищного голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради, який ознайомив депутатів з проєктом рішення « Про 
надання Комунальному підприємству «Софіївське» дозволу на отримання 
кредитного ліміту». Таке рішення приймається щороку і необхідне для 
Комунального підприємства з метою поповнення обігових коштів та 
покращення розрахунків по платежах до бюджету. КП «Софіївське» буде 
надано дозвіл  на отримання кредитного ліміту на поточний рахунок від АТ 
КБ «ПриватБанк» на наступних умовах : 

       -сума кредитного ліміту не повинна перевищувати 100 000,00 грн. (сто 
тисяч гривень 00 копійок); 
       -строк дії даного рішення – 12 місяців (у випадку продовження строку 
дії кредитного договору дане рішення підлягає оновленню на новий строк). 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 180-4/VIIІ додається. 
18.СЛУХАЛИ: Про покладання обов’язків із вчинення нотаріальних дій, 
проведення державної реєстрації актів цивільного стану, реєстрації місця 
проживання громадян, вчинення дій щодо ведення погосподарського обліку. 
ВИСТУПИВ: Сегедій П.Ю.- селищний голова, який ознайомив депутатів з 
проєктом рішення про покладання обов’язків із вчинення нотаріальних дій, 
проведення державної реєстрації актів цивільного стану, реєстрації місця 
проживання громадян, вчинення дій щодо ведення погосподарського обліку. 

Попришко М.І.- голова постійної комісії з питань прав людини, 
законності, депутатської діяльності, етики та регламенту запропонував внести 
до п.2 проєкту рішення пп: «Здійснювати реєстрацію місця проживання 
громадян» та доповнити проєкт рішення таким пунктом: «Уповноважити 
спеціалістів відділу «Центр надання адміністративних послуг» на віддалених 
робочих місцях старостинських округів Софіївської селищної ради 
здійснювати реєстрацію місця проживання громадян». 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- Попришко М.І., Федорченко К.С.,  
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 181-4/VIIІ додається. 
19.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі та передачу 
її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин, яка повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви 
від гр. Байбузана В.М., Бецман Л.П., Гавриша І.М., Запорожця В.І., Маркіна 
С.В., Сірого Г.Ф., Таран М.Г., Чумака С.П. з проханням затвердити їм технічну 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 
ділянки в натурі та передачу її у власність. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І.- голова постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 



Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 182-4/VIIІ, 183-4/VIIІ, 184-4/VIIІ, 
185-4/VIIІ, 186-4/VIIІ, 187-4/VIIІ, 188-4/VIIІ, 189-4/VIIІ  додаються. 
20.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Касаткіна В.І., Пунтус О.А., Тригуба І.П. з проханням 
затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд та передачу її у власність. 
 До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 190-4/VIIІ, 191-4/VIIІ, 192-4/VIIІ 
додаються. 
21.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Запорожця В.І. та Хайцан Н.І. з проханням затвердити 
їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 
особистого селянського господарства для подальшої передачі у власність. До 
заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 
Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 



Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 193-4/VIIІ, 194-4/VIIІ додаються. 
22.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для подальшої передачі в оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшло клопотання від представника ТОВ «УКРТАУЕР» Козачука А.М. з 
проханням затвердити їхньому Товариству проєкт землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для подальшої передачі в оренду. 
 До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктом 
рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 195-4/VIIІ додається. 
23.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бабкової Р.Р., Голої В.І., Головченка М.М., Ісаєвої Г.Г., 
Коржа О.Г., Косяк І.І., Левченка А.А., Лупійчука І.В., Любецької Н.М., Усенко 
Т.О., Любецького М.О., Пересунька М.Д., Пилипкевич Л.Д., Поденежного 
І.О., Романовського М.В., Тараненко Л.М., Ховзуна В.С., Хорошуна О.О. з 
проханням надати їм дозвіл на виготовлення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проєктами рішень. 



Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 196-4/VIIІ, 197-4/VIIІ, 198-4/VIIІ, 
199-4/VIIІ, 200-4/VIIІ, 201-4/VIIІ,   202-4/VIIІ,   203-4/VIIІ,   204-4/VIIІ,   205-

4/VIIІ,   206-4/VIIІ,   207-4/VIIІ,   208-4/VIIІ,   209-4/VIIІ,   210-4/VIIІ,  211-

4/VIIІ,     212-4/VIIІ  додаються. 
24.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Головчека М.М., Давиденка А.В., Давиденко Н.А., 
Касьяна Г.Г., Касьяна О.Г., Касьян С.В., Компанієць К.В., Коржа О.Г., 
Левченка А.А., Лупійчука І.В., Мацака В.А., Мацак К.В., Мацак О.В., 
Пересунька М.Д.Пересунька О.М., Поденежного І.О., Романовського М.В., 
Ткаченка В.Г., Ткаченко Н.Г., Хомухи В.П., Хорошуна О.О., Чумаченка Д.Г. з 
проханням надати їм дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 213-4/VIIІ, 214-4/VIIІ, 215-4/VIIІ, 
216-4/VIIІ, 217-4/VIIІ, 218-4/VIIІ,   219-4/VIIІ,   220-4/VIIІ,   221-4/VIIІ,   222-

4/VIIІ,   223-4/VIIІ,   224-4/VIIІ,   225-4/VIIІ,   226-4/VIIІ,   227-4/VIIІ,  228-

4/VIIІ,     229-4/VIIІ, 230-4/VIIІ,   231-4/VIIІ,   232-4/VIIІ,   233-4/VIIІ,   234-

4/VIIІ   додаються. 



25.СЛУХАЛИ: Про вилучення земельної ділянки за добровільною відмовою. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бойка М.О. та Хаєнко Ю.М. з проханням вилучити в 
них земельні ділянки за добровільною відмовою. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 235-4/VIIІ,   236-4/VIIІ   додаються. 
26.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Гавриш І.В., Гаркуші В.І., Лалак Т.О., Нечепоренко 
Н.Д., Пересунько К.Н., Ткаченка В.Г. з проханням надати їм дозвіл на на 
розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва жилого будинку, господарських будівель та споруд для 
подальшої передачі у власність. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 237-4/VIIІ,   238-4/VIIІ,  239-4/VIIІ,   
240-4/VIIІ, 241-4/VIIІ, 242-4/VIIІ   додаються. 
27.СЛУХАЛИ: Про дострокове припинення договору оренди землі за 
добровільною відмовою. 



ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Харчевнікова С.А. з проханням про припинення дії 
Договору оренди землі від 28.12.2012р. №б/н., який укладено між Софіївською 
райдержадміністрацією та ним за його добровільною відмовою. 
 До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктом 
рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
 УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 243-4/VIIІ додається. 
28.СЛУХАЛИ: Про укладення договору оренди землі. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Мандзюка М.Т.- керівника ТОВ «Аква Фарт» з 
проханням про укладення договору оренди землі. 
 До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктом 
рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
 УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 244-4/VIIІ додається. 
29.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бецмана А.М., Корх Є.М., Куіша А.С., Овчаренко А.О. 
з проханням надати їм дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо 



відведення земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва та передачу її у власність. До заяв надано копії необхідних 
документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№245-4/VIIІ, 246-4/VIIІ, 247-4/VIIІ, 
248-4/VIIІ, 249-4/VIIІ      додаються. 
30.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми розвитку земельних відносин 
та охорони земель у Софіївській селищній раді Софіївського району 
Дніпропетровської області. 
ВИСТУПИЛА: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що керуючись Земельним 
кодексом України, враховуючи рішення Новоюлівської сільської ради від 
27.09.2019 №931-33/VII «Про добровільне приєднання територіальних громад 
до об’єднаної територіальної громади», Кам’янської сільської ради від 
26.09.2019 №650-39/ VII «Про добровільне приєднання територіальних громад 
до об’єднаної територіальної громади», рішення Софіївської селищної ради 
від 22.01.2020 №2886-57/VII «Про припинення діяльності Новоюлівської 
сільської ради» та №2887-57/VII «Про припинення діяльності Кам’янської 
сільської ради» селищній раді необхідно внести зміни до Програми розвитку 
земельних відносин та охорони земель у Софіївській селищній раді 
Софіївського району Дніпропетровської області. Повідомила депутатам про 
заплановані зміни. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 



 УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 250-4/VIIІ додається. 
31.СЛУХАЛИ:Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки з продажу права оренди у разі зміни цільового призначення 

із земель запасу у землі для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва. 

ВИСТУПИЛА: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що з метою сприяння 
соціального та економічного розвитку, на виконання надходжень до бюджету 
селищної ради, враховуючи вимоги п.5 ст.135, п.5 ст.136 Земельного кодексу 
України, керуючись ст.12, ст.122, ст.ст. 134-138, п.6 ст.186 Земельного кодексу 
України, п.34 ст.26 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 
селищна рада має намір затвердити проєкти землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок з продажу права оренди у разі зміни цільового призначення 

із земель запасу у землі для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва. (5 ділянок) Ознайомила з проєктами рішень. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкти рішень в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєктах редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№251-4/VIIІ, 252-4/VIIІ, 253-4/VIIІ, 
254-4/VIIІ, 255-4/VIIІ      додаються. 
32.СЛУХАЛИ:Про прийняття земельних ділянок державної власності в 
комунальну власність Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛА: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що відповідно до наказу 
Головного Управління Держгеокадастру у Дніпропетровській області від 
22.01.2021 №35-ОТГ та Акту приймання- передачі земельних ділянок 
сільськогосподарського призначення із державної власності у комунальну 
власність, керуючись нормами Закону України «Про місцеве самоврядування 
в Україні», Земельним кодексом України, Законом України «Про землеустрій» 
селищна рада має намір прийняти земельну ділянку (117,7111га) державної 
власності в комунальну власність Софіївської селищної ради. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
 УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 256-4/VIIІ додається. 



33.СЛУХАЛИ: Про укладання договору соціального партнерства з ТОВ 
«УКРТАУЕР». 

ВИСТУПИЛА: Костяннікова С.І.-  начальник відділу-головний архітектор 
відділу містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради, яка повідомила, що відповідно до Закону 
України «Про місцеве самоврядування в Україні»,  та з метою створення 
сприятливих умов для соціально-економічно розвитку населенних пунктів 
Софіївської селищної територіальної громади, селищна рада вирішила 
залучити Товариством з обмеженою відповідальністю «УКРТАУЕР» до 
ініціативи спрямованої на благоустрій, розвиток інфраструктури та вирішення 
соціально-економічних проблем територіальної громади Кам’янського 
старостинського округу Софіївської селищної ради та укласти угоду про 
соціальне партнерство на суму 15 000,0 грн (п’ятнадцять тисяч гривень 00 
коп.) для закупівлі вуличних тренажерів. Ознайомила з проєктом рішення. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення 

в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М.,  Зубко В.В., 
Кравченко В.І.,  Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко Л.І., Назаренко В.А., 
Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І.,Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., 
Трофимюк О.М., Федорченко К.С., Шкаран Є.В., Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- 

немає., «не голосували» - Заскока О.Л. 
 УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 257-4/VIIІ додається. 
Різне. 
 

- Звіт директора Комунального підприємства «Софіївське» Лебедя 
В.Ф. 
В обговоренні звіту взяли участь депутати Рудніцький О.З., Овдієнко 

В.А., Попришко М.І. На їхні запитання давали відповідь директор КП 
«Софіївське» Лебедь В.Ф., головний бухгалтер підприємства В.В.Яценко 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєкті редакції. Рішення прийнято. Рішення № 258-4/VIIІ додається. 

- Звіт поліцейського офіцера громади Андруха І.І. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєкті редакції. Рішення прийнято. Рішення № 259-4/VIIІ додається. 

В обговоренні звіту взяли участь депутати Кравченко В.І.,  Попришко 
М.І., селищний голова та заступник селищного голови Масько А.О. Депутати 
акцентували увагу на тому, що необхідно встановлювати відеоспостереження, 
поновити спільні рейди представників поліції та Громадського об’єднання 
«Січеслав» із залученням козаків Софіївського полку Війська Запорозького, 



посилити профілактичну роботу серед молоді щодо зміцнення моральності у 
суспільстві та утвердження здорового способу життя.  

Кравченко В.І. нагадав депутатам про випадки рейдерства та інших 
злочинних дій про фермерів, які були скоєні на території Софіївського району. 
Про необхідність підписання Меморандуму про співпрацю правоохоронних 
органів та Асоціації фермерів. 

Попришко М.І. рекомендував поліцейському офіцеру громади покращити 
роботу щодо виявлення та притягнення до відповідальності порушників 
Правил благоустрою на території Софіївької селищної ради. 

Відповіді на запитання давав поліцейський офіцер громади Андрух І.І. 

- Звернення депутатів Софіївської селищної ради до Президента 
України В.Зеленського та до Прем’єр – міністра Д.Шмигаля щодо 
підвищення тарифів на природній газ, тепло та електроенергію. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєкті редакції. Рішення прийнято. Рішення № 260-4/VIIІ додається. 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 

 

Депутат Кравченко В.І.- повідомив про те, що до нього зверталися жителі 
нашої громади з ініціативою щодо перекриття автошляху Дніпро – Кривий Ріг 
з метою, щоб привернути увагу Президента України та Прем’єр – міністра до 
проблем жителів сільської місцевості пов’язаних з підвищенням тарифів на 
природній газ, тепло та електроенергію. Він вважає, що прийняте депутатами 
звернення необхідне. 

Депутат Бондаренко А.М. поцікавився: як планується вирішення 
проблеми бродячих собак? 

На його запитання відповідали Масько А.О. та селищний голова Сегедій 
П.Ю. 

Депутат Поденежна Л.Ю. звернулася до депутата Рудніцького О.З.- 
начальника Софіївського РЕМ з питання щодо безперебійного постачання сіл 
її виборчого округу електроенергією. Жителі сіл Петрове, Михайлівка, 
Широке, Тарасівка не отримують якісної послуги з електропостачання. Від 
перепадів напруги в електромережі виходять з ладу побутові прилади. Досить 
часто у згаданих селах немає світла більше доби. Люди дуже обурені таким 
станом електрозабезпечення. Депутат попередила про те, що якщо 
Софіївським РЕМ не будуть вжиті заходи щодо безперебійного 
електропостачання то її односельці змушені будуть вживати більш радикальні 
дії.  



На всі зауваження, обурення, репліки, які висловила у своєму емоційному 
виступі депутат Поденежна Л.Ю. відповідав Рудніцький О.З. Він запевнив 
колег, що працівниками РЕМ робиться все, щоб послуги електропостачання 
були якісними. Якщо не все вдається, то на те  є певні об’єктивні та суб’єктивні 
причини. Пообіцяв, що найближчим часом всі недоліки електропостачання 
будуть усунені. 

 

Всі питання порядку денного пленарного засідання 4 сесії селищної ради 
розглянуто. 4 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн України). 

Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 
ради, які взяли участь у пленарному засіданні 4 сесії селищної ради. 

 

 

 

 

 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 4 

 сесії                                                                                              П. СЕГЕДІЙ 

 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

4 сесії                                                                                            Л.НАЗАРЕНКО                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


